
HANDBOLLSSEKTIONEN PROTOKOLL 

IFK Strömsund 2023-05-02 

 

Art Styrelsemöte 

Tid Onsdag   2023-04-26 kl 18.30 

Plats Engconhallen 

Närvarande Marion Marklund Lennartsson  sammankallande/sekreterare 

 Anna Backman ordförande/adjungerad ledamot 

 Jon Annerstedt  ledamot/avgående kassör 

 Kicki Texmo Gillblad ledamot 

 Marléne Säll ledamot/kassör  

1. Föregående protokoll 2023-04-03, lades till handlingarna 

2. Läget i lagen 23/24 

 F14 - Blir F16  - Tio spelare kvar, två  flyttar till Sundsvall och en slutar. Kicki kollar med 

 förbundet vilka matcher man kan spela. Kicki anmäler till seriespel i Norr. 

 F10 - Blir F12 tretton spelare kvar.  

 Vi ska bjuda in till  en "Provapå"  handbollskväll till yngre, eventuellt tre grupper  till 

 hösten. 

 

3. Ekonomi  

 Nuläge I nuläget är ekonomin god, ca 100 000 på kontot 
 Budget är gjord av Jon A och inskickad till kansliet 

  Verksamhetsberättelsen har Anna B skrivit och den är godkänd av styrelsen.  

 Även den är inskickad till kansliet. 

 Kostnaden för bussresor är hög, 18 000 kr för resa till Nordmaling. 

 Slutspel 15-16/4 för gruppen F14. 

 Beslutades att föräldrar kör med egna bilar och får reseersättning med 25 kr/mil och 

 att varje spelare betalar 200 kr till chauffören. Ytterligare en kostnad blir för mat och 

 boende, ca 6-8000 kr, som handbollssektionen betalar. 

 

4. Mässor 
 Föreningsmässa lördag 27 maj kl 10.00-15.00 Anmälan senast 1:a maj, Kicki kollar 

 Beslutades att ej delta i föreningsmässan. 

 8 maj - 20 maj -   Projekt Hjärnkoll för att främja psykisk hälsa/Elin Thellbro för mer  

 info, beslutades att delge ungdomarna informationen.  

 Inbjudan från idrottskonsulent om att göra ett kulturarrangemang, ej deltagande. 

 

5. Sponsorbidrag 
 Vid förra mötet beslutade att vi kontaktar olika företag för att "ragga" pengar. 

 Kicki har pratat  med Norra Skog, ingen sponsring. 

 Jon har pratat med Engcon, ingen sponsring. 
 Marion har pratat med Däcknor, ICA, SCA och Högland. 

 Högland har beviljat ett bidrag på 2 500 kr, ICA sponsrade med frukt, bars och  dextrosol 

inför resan till Nordmaling. 

 SCA väntar på svar, Däcknor, ingen sponsring. 



 Marion ringer upp alla företag som finns på tavlan i Engconhallen för att fråga om 

 företagen är intresserade av fortsatt sponsring. Marion kontaktar Daniel Perfect. 

  
6. Utbildning 

 Handbollssektionen har inga utbildade funktionärer 

 Det är ingen person i handbollssektionen som gått domarutbildning. 

 

7. Övriga frågor 

Under Dundermarknaden ska handbollsklubben tillsätta ytterligare tre pass, nämligen 

staketvakt och städning. Anna Backman Wikström tar städpasset. 

 

8. Nästa möte 

 Onsdag 23 augusti  kl 18.30 - Engconhallen.  

 

 Vid protokollet/Marion Marklund Lennartsson 


